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GRONINGEN  Het nieuwe bestemmingsplan voor de Schildersbuurt is een stap in de goede 

richting, maar verre van voldoende. 

De drie Schilderskwartieren en de wijkraad Schildersbuurt vinden dat het plan onvoldoende 

perspectief biedt voor de ontwikkeling van hun wijk. De bewoners zijn blij met het beperken 

van de mogelijkheden om woningen op te splitsen of op te toppen. 

 

Studentenpand in de Schildersbuurt.         FOTO ARCHIEF DVHN 

Maar er is volgens de bewoners nog veel te wensen. Het plan laat naar hun mening nog te veel 

over aan particulier initiatief. Daarnaast ontbreekt een duidelijke visie over de ontwikkeling 

van de Schildersbuurt. Verder moet paal en perk worden gesteld aan de aantasting van het 

historisch en architectonisch karakter van de buurt. Her en der opdoemende bouwsels zijn een 

verschijnsel dat, als het aan de bewoners ligt, tot het verleden gaat behoren. Ook wordt 

nadrukkelijk gepleit voor een moratorium op de kamerverhuur in de buurt. 

In de Schildersbuurt is het aantal studentenpanden de afgelopen jaren sterk toegenomen. Om 

ruimte te maken voor kamers werden panden opgetopt. 
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